
Hvidovre d.l 1 januar 2010 

Til Trafikudvalget. 

Vedr. Jernbanen københavn-Ringsted. - En bedre bane. 

Så fik vi en nybygningsløsning, men er vi enige om det færdige projekt ? Er Trafikudvalget, for vi 
der bliver nabo til banen, ser gerne banen nedgravet og overdækker fra Kulbanevej og til Avedøre 
Havnevej. 

Der er også et spørgsmål der trænger sig på, hvorfor bruges det ene vej spor på motorvejen fra 
Folehaven og ud til Avedøre Havnevej ikke til jernbanen. Der er stadig 2 spor til motorvejen. 
Jeg har hørt at det vil vejdirektoratet ikke være med til, men i en så vigtig sag om samfundsresurser 
er der vel ikke nogen der kan være "En hellig Ko". Vi der bor langs banen kunne ellers godt tænke 
os at få lidt særbehandling, for vi har rigelig støj fra motorvejen, og ønsker ikke også fra togene. 

Det er jo Trafikudvalget, som skal beslutte den endelige løsning, og jeg har tillid til ,at hvis 
medlemmerne får set problemerne på stedet, kan De også beslutte den rigtige bane, til glæde både 
for samfundet og for beboerne langs banen. 

Med venlig hilsen Mogens/Jørgensen 
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